
Armanov Magazine Base Pad for Sig Sauer P226, X-Five, LDC Elegance
Line - Purple - Aluminum

Magazine Base Pad for Sig Sauer P226, X-Five, LDC Elegance Line.

This magazine pad for Sig Sauer improves the grip of your magazines thanks to deep side
grooves and additional surface.

The bottom of this pad is flat and made of a high quality brushed aluminum. It adds +2
extra rounds to increase magazine capacity from 17 to 19.

Compatible with Sig Sauer & Mec-Gar magazines. Made in Europe from one piece aircraft
grade aluminum.

Available in black, silver, gold, red or blue.

Includes: Magazine pad + stainless steel quick release plate.

Attributes

Name: Armanov Magazine Base Pad for Sig Sauer P226, X-Five, LDC Elegance Line - Purple - Aluminum
Manufacturer: SIG SAUER, INC.
Product no.: BRD251020
Mfr. No.:
Color: Purple
Make: Armanov
Material: Aircraft Aluminum
Model: P226, X-Five, LDC
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Sicherheitshinweise für das Armanov
Magazinunterlage für Sig Sauer P226, XFive, LDC
Elegance Line

Einführung
Vielen Dank, dass Sie sich für das Armanov Magazinunterlage für Sig Sauer P226, XFive, LDC Elegance Line
entschieden haben. Dieses Produkt wurde entwickelt, um die Griffigkeit Ihrer Magazine zu verbessern und die
Kapazität zu erhöhen. Um sicherzustellen, dass Sie das Produkt sicher und effektiv nutzen, beachten Sie bitte die
folgenden Sicherheitshinweise.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Stellen Sie sicher, dass das Produkt vor der Verwendung auf Beschädigungen überprüft wird.
Verwenden Sie das Produkt nur gemäß den Anweisungen in diesem Handbuch.
Halten Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern.
Lagern Sie das Produkt an einem kühlen, trockenen Ort, um Beschädigungen zu vermeiden.
Melden Sie unsichere Produkte und Unfälle umgehend den zuständigen Behörden.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung
Überprüfen Sie, ob das Magazin korrekt in das Gehäuse eingesetzt ist, bevor Sie es verwenden.
Verwenden Sie das Magazinunterlage nur mit den kompatiblen Sig Sauer &amp; MecGar Magazinen.
Achten Sie darauf, dass das Magazin nicht überladen wird, um ein Versagen beim Schießen zu vermeiden.
Verwenden Sie das Produkt nicht, wenn es sichtbare Schäden aufweist.
Seien Sie vorsichtig beim Umgang mit scharfen Kanten des AluminiumMagazinunterlage.

Anweisungen für Installation und Verwendung

Installation:

Entfernen Sie das vorhandene Magazinunterlage von Ihrem Magazin.
Setzen Sie das Armanov Magazinunterlage auf das Magazin und drücken Sie es fest, bis es einrastet.
Überprüfen Sie, ob das Magazinunterlage sicher sitzt.

Verwendung:

Füllen Sie das Magazin mit Munition bis zur maximalen Kapazität von 19 Schuss.
Stellen Sie sicher, dass das Magazin vollständig geladen ist, bevor Sie es in die Waffe einsetzen.
Nach der Verwendung reinigen Sie das Magazin und das Magazinunterlage regelmäßig, um
Verschmutzungen und Ablagerungen zu vermeiden.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie das Produkt gemäß den örtlichen Vorschriften für AluminiumRecycling.
Werfen Sie das Produkt nicht in den normalen Hausmüll.
Stellen Sie sicher, dass alle Teile des Produkts umweltgerecht entsorgt werden.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung
Für weitere Informationen oder Unterstützung bezüglich dieses Produkts wenden Sie sich bitte an den Hersteller
oder den Händler, bei dem Sie das Produkt erworben haben.

Vielen Dank, dass Sie die Sicherheitshinweise beachtet haben. Genießen Sie die verbesserte Leistung Ihres Sig
Sauer Magazins mit dem Armanov Magazinunterlage!
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Armanov Magazine Base Pad for Sig Sauer P226,
XFive, LDC Elegance Line Safety Instructions

Introduction
Thank you for choosing the Armanov Magazine Base Pad for your Sig Sauer P226, XFive, and LDC Elegance Line.
This product is designed to enhance the grip and functionality of your magazines while ensuring safety during use.
Please read the following safety instructions carefully to ensure proper usage and maintenance.

General Safety Guidelines
Ensure that you are familiar with the operation of your firearm and the magazine before using the base pad.
Always handle firearms with care and follow all relevant safety protocols.
Keep the magazine pad out of reach of children and unauthorized users.
Regularly inspect the magazine pad for any signs of wear or damage. Do not use if damaged.
Report any unsafe conditions or accidents to the appropriate authorities.

Specific Safety Precautions for Use
Do not exceed the magazine capacity of +2 rounds as indicated by the product specifications.
Ensure the magazine is properly seated in the firearm before use.
Avoid using the magazine pad with incompatible magazine models to prevent malfunction.
Always store your magazines in a safe and secure manner, especially when loaded.
Be cautious when using the magazine pad in adverse weather conditions, as moisture can affect grip and
performance.

Instructions for Installation and Usage

Installation

Remove the Existing Base Pad:

Ensure the magazine is unloaded.
Use a suitable tool to remove the existing base pad from the magazine.

Attach the Armanov Magazine Base Pad:

Align the magazine pad with the magazine base.
Press firmly until the base pad clicks into place.
Ensure that the stainless steel quick release plate is securely attached.

Check Installation:

Inspect the attachment to ensure it is secure.
Test the magazine by inserting it into the firearm to confirm proper fit.

Usage

Load the magazine with a maximum of 19 rounds, following the manufacturer's guidelines.
When using the magazine, maintain a firm grip on the base pad to ensure stability.
After use, remove the magazine from the firearm and inspect it for any issues before storage.

Disposal Instructions
Dispose of the magazine base pad in accordance with local regulations.
If the product is damaged or no longer functional, do not attempt to repair it. Dispose of it responsibly to
prevent environmental harm.



Contact Information for Further Support
For any questions or concerns regarding the Armanov Magazine Base Pad, please refer to the manufacturer's
website or customer service for assistance. Ensure you have the product details on hand for efficient support.

Thank you for your attention to these safety instructions. Your safety and the safe operation of your firearm are our
top priorities.


